

# Styrelsemötesprotokoll S23 2017-12-05

## Närvaro:

Axel Isberg	Ordförande
Anna Qvil	Vice Ordförande
Paula Roth	Sekreterare
Elin Hanstorp	Överphös
Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig
Martin Bergman	Cafémästare fr.o.m §7
Axel Wihlborg	Skattmästare
Oskar Ström	Sexmästare
Sonja Kenari	Programmästare
David Larsson	Revisor
Oscar Lundberg	Kårkontakt TLTH
Hannes Åström	
Axel Syrén	
Fred Nordell	
Sara Lindgren	
Daniel Åhlin	
Erik Gralén	

## §1 OFMÖ

Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:09.

## §2 Tid och sätt

Tid och sätt godkändes.

## §3 Adjungeringar

Styrelsen beslöt att adjungera Hannes Åström, Axel Syrén, Fred Nordell, Sara Lindgren, Daniel Åhlin och Erik Gralén.

## §4 Föredragningslista

Föredragningslistan godkändes med tillägget Sextack.

## §5 Föregående mötes protokoll

Inga protokoll att godkänna då ingen har läst igenom dem, Isberg ska påminna folk om detta tills nästa vecka.

Isberg ska lägga till Elin i kallelsemejlet då hon fortfarande inte får styrelsemejlen.

## §6 Val av justerare

Mötet valde Rasmus Göransson till medjusterare.

## §7 Information från kåren

Kåren informerar om vad som händer hos kåren.

## **§8 Information PLCD**

Hannes berättar att de har lyckats med alla mål för detta år, vi har haft kursombud i alla kurser för grundblocket utom två. Fler CEQ-utvärderingar har fyllts i år än föregående år.

## **§9 Information från kollegierna**

Rasmus berättar att de haft möte med sina efterträdare. Roger gör ibland företagsreklam via facebook, detta är inte okej och ska tas itu med. De har även diskuterat exjobb, specifikt bland annat hur mycket en ska få ta betalt för ett exjobb.

Martin berättar att han ska ha kollegiemöte med efterträdare.

## **§10 htm2**

Isberg berättar att det är HTM2 ikväll, i nuläget är det inte särskilt högt deltagande. Vi behöver vara fler än 23 för att få ha mötet. Mötet uppmanas att få dit folk och marknadsföra eventet. Förhoppningsvis tar mötet inte så lång tid och det kommer finnas mat.

Vi har en verksamhetsplan, styrelsen uppmanas läsa igenom den. Den finns i slacken. Isberg berättar om sektionsgradan. Mötet upplever att den är konstig och att vi kanske borde omformulera målet till att vara en mer miljömedveten sektion.

Mötet pratar om att kolla igenom arbetsbelastningen för olika poster på sektionen. Rasmus lyfter en del redaktionella ändringar som behöver göras.

Isberg berättar att vi glömde sätta D-shopens budget, förmodligen då vi saknar insiffror. Sonja berättar att vi beslöt att behålla den.

Isberg berättar att han har ändrat i budgeten efter Davids anmärkning och att han har svarat på mejlet, men svaret gick inte till David. Styrelsen svarar på Davids anmärkningar kring budgeten. Vi glömde sätta en projektbudget, den ska sättas till 10 000 kronor.

Mötet diskuterar budget.

## **§11 Sextack**

Oskar Ström berättar att de har sin sista sittning imorgon, de tänkte ta ur tackbudgeten till sexan. Han undrar om det går emot något.

Martin svarar att tacket inte huvudsakligen får vara i alkohol, så det låter som att det går emot det. Han uppmanas väga upp det med något lyxigt. Kåren berättar att en inte får tacka jobbare med alkohol enligt kårens alkoholpolicy. David läser upp kårens policy.

## **§12 Ekonomisk status**

Axel Wihlberg berättar att det inte har hänt så mycket, fakturor har börjat skapas. Vi behöve rinte fakturera förens den sista december nu. Han uppmanar den nya styrelsen att vara ute i god tid när de planerar köpa något större.

Elin undrar hur vi ska lägga upp budgetdiskussionen för att den ska vara effektiv och inte ta

för lång tid. David uppmanar styrelsen att lägga till en kolumn för hur mycket det skiljer från tidigare år, samt ha färdiga motiveringar. Mötet diskuterar.

### **§13 Beslutsuppföljning**

Rasmus berättar att han inte har haft tid att ordna med medaljerna till akademiska föreningen.

### **§14 Val av funktionärer**

Mötet beslöt att välja:

#### **Propagandamästeriet:**

Arkivarie Nils Ceberg

Arkivarie Noah Mayerhofer

Mötet diskuterar hur lämpligt det är att välja in funktionärer till nästa år samt lokalbokning för nästa år. Mötet beslutar att de inte ska välja in funktionärer till programmästeriet 2018.

### **§15 Meddelanden**

Fred meddelar att köket är väldigt smutsigt och äckligt, vi kan inte ha köket på det sättet.

Anna uppmanar alla att nya policys ska skickas till henne.

Isberg meddelar att Cedervall har skickat ett argt mejl and aktivitet i E33xx sal under helgen.

### **§16 Övrigt**

Oskar Ström undrar hur det går med logotyper. Mötet kommer inte fram till något men ska höra med folk igen.

Sara berättar att examenstavlorna inte är uppdaterade och att detta behandlats under ett möte förra terminen. Ingen vet vad som har hänt på den fronten, eller vilken post som är ansvarig för det. E-arna har tagit ner alla sina tavlor.

Isberg behöver hjälp att förbereda inför HTM2.

### **§17 OFMA**

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:04.

Renskrivning

Mötessekreterare

Paula Roth

Sekreterare, tillika Propagandamästare

Paula Roth

Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Justeras

Axel Isberg  
Ordförande

Rasmus Göransson  
Näringslivsansvarig